
 

 PROTOKOLL  
2023-05-16 

Möte IF Vikens Ungdomssektion  
 
Plats:   Vikenborg  
Tid:   19:45 
Närvarande:   Maria Lindberg Engberg (ML) F08/sammankallande  

Anders Klässbo (AK) F11-12  
Sarah Johansson (SJ) P10  

  Elke Forsberg (EF) 
 
Anmäld frånvaro:    
  
Delges:   De närvarande  
 
 

1. Mötets öppnande  

Mötet öppnas 

2. Val av sekreterare  

ML utses till mötets sekreterare 

3. Dagordningen 

Dagordningen fastställs 

4. Läget i lagen 

F13-14 är i akut behov av nya ledare. Främst en ansvarig ledare men även fler som kan 
hjälpa till. AK stöttar nuvarande ledare med att kalla till föräldramöte inom snar framtid 
och förklara situationen.  

SJ har haft möte med delar av styrelsen och PM från dam för att diskutera hur 
samarbetet mellan ungdom och senior kan förbättras.   

5. Klassfotboll 

Vi kan konstatera att trots bedrövligt väder så blev det en lyckad dag på konstgräset! Ett 
plusresultat på drygt 19 000kr. Det funkade bra att föräldrar hjälpte till att förbereda 
dagen före och även städning efteråt. Nästa år skulle vi vara tacksamma om kioskvaror, 
som dricka, godis och chips kördes ut till kiosken före, blev väldigt mycket att frakta nu. 
Hembakat bör vi se till att det finns nästa år, det missade vi i planeringen detta året. 
Förslag till nästa år är att blanda åldrar lite mer för att sprida ut publiken mer under 
dagen. Mycket mer publik när de yngre barnen spelar.  Både EF och Anna Ö har varit i 



kontakt med kommunen och diskuterat planhyra för denna dag. Då de båda fått väldigt 
olika svar från samma person så kollar ML upp saken igen. 

6. Material 

AK har flyttat ut träningsmateriel till Hanebol. AK gör utskick med info om detta på laget.  

US förråd är nu städat och matchkläder är snart utdelade till alla lag. Sjukvårdsmateriel 
finns i US bås och utdelas till behövande lag av AK. 

7. Domare 

Kansliet bokar alla domare denna säsong. Enligt info i tidigare utskick via laget så ska alla 
lag höra av sig till kansliet när matcher bokas för att undvika att planen redan är 
upptagen. Vill man veta vilken domare man ska ha så hör man av sig till kansliet. 

8. Hexpol cup 

Lördag 3 juni spelas första upplagan av Hexpol cup. Tyvärr är ännu inte deltagande lag 
lika många som vi önskat men vi genomför cupen och hoppas detta kan bli ett lyckat, 
återkommande arrangemang. Pokalhuset har lovat ställa upp med medaljer. ML beställer 
dessa.  

9. Bollkallar/Bollisor 

Något positivt för hela föreningen. Vi tror dock att det är viktigt att någon representant 
från dam och herr fungerar som bollkalle-värd och tar lite extra hand om dessa. Förra 
året var det hårt språkbruk i omklädningsrummet före matchen vid något tillfälle och 
några barn fick en del skäll från motståndarlaget för att de lagt bollar på fel ställe. Kan 
det bra en bra idé med en kon vid målen så att det blir tydligt för barnen vart bollarna 
ska läggas?  Ett förslag är att seniorlagens spelare kommer till bollkalle- och bollisa-laget 
på en träning och presenterar sig.  EF tar kontakt med representant från senior dam och 
herr angående detta. 

10. Seniormatcher 

Viktigt att vi får våra ungdomar att gå på fler matcher, särskilt sponsormatcher. Vi 
behöver få info från dam och herr om när sponsormatcherna ska spelas i god tid så att vi 
kan gå ut med info till ledare att samla ihop lagen och kolla matchen. Kan våra 
ungdomslag eventuellt få tåga in på Rösvallen och bli kort presenterade på 
sponsormatcherna? Flera av våra ungdomar har inte koll på vilka som spelar i 
seniorlagen – på sikt skulle det kanske kunna gå att få till något tillfälle/träning där några 
seniorspelare kommer ut och presenterar sig/är med i olika lag för att få upp intresset 
för seniorfotbollen?!? 

Vi behöver påminna/informera om att våra barn och ungdomar (vikenspelare) går in 
gratis på seniormatcherna. SJ gör utskick till ledare om detta.  



11. Vikendagen 
Har tyvärr legat på is några år. Då vi fortfarande endast är 4 personer i US så har vi tyvärr 
inte tid/möjlighet att rodda även detta arrangemang. Vi ser gärna att andra delar av 
föreningen planerar och genomför Vikendagen – givetvis hjälper vi till under dagen och 
våra ungdomslag ska ju givetvis delta. Så vi är positiva till Vikendagen, men ser gärna att 
styrelse, dam eller herr stöttar med planering och genomförande. 

12. Övriga frågor 

13. Nästa möte 

Tisdag 15/8 kl.18:45 Vikenborg 

14. Mötet avslutas 

 
Vid protokollet 
 
Maria Lindberg Engberg 
Sekreterare och Sammankallande  

 


